
Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wfocfawek

Wlocfawek, 28 maja 2O24r.

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

w sprawie budowy chodnika przy ulicy Ziqbiej i dol4czenie do ulicy Zgodnej

Szanowny Panie Prerydencie,

W imieniu mieszkafic6w osiedla Poludnie zwracam siq z profbq o budowq chodnika przy uliry
Ziqbiej i dolqczenie do ulicy Zgodnej - 20 metr6w, podajq numer dziatki 2oLol3g7.
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Arkadiusz Piasecki


